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Milí občané a čtenáři našeho 
zpravodaje,

čas letí a máme tu opět léto. Pro 
školáky určitě vítané, protože končí 
další školní rok, během něhož bylo 
vyučování ovlivněno coronavirem. 
Po dubnovém i květnovém chladném 
a deštivém počasí se v červnu konečně 
ukázalo sluníčko. Ovšem horké počasí 
střídaly časté bouřky. Pevně doufám, 
že prázdniny a čas dovolených prožije-
te v příjemném teplém počasí a dobré 
pohodě, i když stále v době ovlivněné 
pandemií coronaviru.

Jsem rád za uskutečněné akce a děkuji 
všem, kteří přiložili ruku k dílu. Za 
zmínku stojí Dětský den, který letos 
opět proběhl formou soutěží a her na 
jednotlivých stanovištích. Na závěr 
Dětského dne zahrál místní spolek 

ochotníků na sále pohádku O Sněhur-
ce, která byla velmi zdařilá. Ve stejném 
termínu oslavilo 70 let od založení 
MS Žichlínek mysliveckou výstavou, 
sokolníci nám předvedli své dravce 
a kynologové své lovecké pejsky.

Také vítání občánků na místním sále 
bylo velmi pěkné a přivítali jsme do 
naší obce 22 dětí. V sobotu 19. června 
uspořádal obecní úřad ve spolupráci 
se spolkem Ochotníci Žichlínek Pou-
ťové odpoledne, tentokrát vládlo velmi 
horké počasí. Připravené atrakce 
potěšily nejenom naše nejmenší, ale 
i dospělé. Občerstvení v režii ochotní-
ků bylo také velmi chutné a osvěžující.

Sportovní akce se pomalu probouzejí 
a pořádají se přátelská utkání. Tra-
diční nohejbalový turnaj pořadatelé 
uspořádali 26. června.

Dále také proběhly akce pracovní, 
například sběr odpadků v okolí řeky, 
poldru, silnic a cest, také osekávání 
břehů Moravské Sázavy a Kozího 
rybníku. Na fotbalovém hřišti vyrostla 
tribuna pro 40 diváků za přispění pro-
jektu Gambrinus Kopeme za fotbal.

Z akcí z rozpočtu obce bych chtěl upo-
zornit na dokončenou úpravu hasičské 
zbrojnice, právě probíhající rekon-
strukci střechy školy, dále projektuje-
me chodníky, chystáme nové plochy 
pro bydlení.

Všem dětem přeji krásné prázdniny, 
dospělým slunečnou a pohodovou 
dovolenou neovlivněnou coronaviro-
vou pandemií.

Radovan Filip, starosta
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Dětský den opět trochu jinak. Na star-
tu jste si mohli přečíst něco o historii 
Žichlínku a na stanovištích následně 
odpovědět na otázky k tématu. Nebyly 
však jenom připravené otázky, ale i růz-
né soutěže poznávací, házecí, skákací, 
běhací, mohli jste si něco namalovat, 
provléknout, přiřadit. Prostě různé 
možnosti, které si děti vyzkoušely. 
Za svoji píli byly odměněny a v cíli na 
každého čekala sladká odměna. I když 
nás zastihl déšť, mnohé to neodradilo 
a k cíli došli.

Myslivecký spolek si pro nás připravil 
přehlídku trofejí, zvěře, sokolníky 
a mohli jste se podívat i na ukázku 
loveckých psů.

Pokud jste vydrželi, zhlédli jste diva-
delní představení „Sněhurka a sedm 
trpaslíků“, které si pro nás připravili 
Ochotníci Žichlínek.

Tímto bych chtěla poděkovat všem 
zúčastněným za jejich podporu, ale 
hlavně těm, kteří si ve volném čase 
udělali chvíli, aby pro nás připravili 
soutěže, výstavu i divadlo.

Děkuji a těším se na další dětský den.

B. Indrová

Po roční pauze jsme vítali na sále nové 
občánky. A protože se dětí narodilo 
mnoho, vítání se konalo ve dvou sku-
pinkách.

V pátek 28. 5. 2021 jsme začali v 15:30 
hodin úvodní písní paní Simandlové 
a Mrázkové. Dále následovalo přivítání 
občánků naším panem starostou a dět-
mi ze ZŠ, které nám ukázaly, jak krásně 
zpívají a recitují básně. Na závěr se 
rodiče podepsali do kroniky a udělali si 
rodinné fotografie.

Děti, které byly uvítány v první skupi-
ně, jsou: Milan Ješina, Štěpán a Šimon 
Konárkovi, Vojtěch Jentschke, Tobias 
Jentschke, Gabriela Kozlová, Filip 
Křivohlávek, Albert Skalický, Nela Dy-
máková, Adéla Bambušková, Antonín 
Viskupič.

Dále jsme pokračovali v 17:00 hodin. 
Hudba i zpěv opět dokázaly zaujmout 
malé občánky a nejinak tomu bylo i při 
vystoupení dětí ZŠ pod vedením paní 
učitelky Špačkové.

Pan starosta přivítal následující děti: 
Sofie Mačátová, Artur Chmelík, Eliška 
Diblíková, Matouš Stehlík, Matěj 
Šenkýř, Lukáš Zeman, Oliver Pfeifer, 
Luděk Fojtů, Amelia Hubálková, Vítěz-
slav Roček, Vít Řehák.

Všem děkuji za účast a příjemně stráve-
né odpoledne.

B. Indrová

V sobotu 5. 6. 2021 proběhlo v rámci Dětského dne na spo-
lečenském sále v Žichlínku divadelní představení Sněhurka 
a sedm trpaslíků v podání Ochotnického spolku Žichlínek.

Díky nepřízni počasí začalo představení o maličko později, 
nicméně natěšení diváci si počkali. Ti, kteří vydrželi, a bylo 
jich více jak 200, zažili pěkný kulturní zážitek. Toto netradiční 
zpracování pohádky je zajímavé svým obsahem pro děti i do-
spělé. Myslím, že napříč generacemi se bavili všichni výborně.

Na to, že pro všechny ochotníky to byla životní premiéra, po-
dali všichni super výkon a potvrdili heslo spolku „To dáme.“ 
Při představení nebyla nouze o potlesk naplněného sálu, 
smích dětí i komunikace s vypravěčem. Na konci představení 
dostaly všechny děti od Sněhurky a trpaslíků „(ne)otrávené 
perníkové jablíčko“.

Představení nebylo poslední, i když nás trochu brzdila pande-
mie. Věřím, že se již doba vrátí k normálu a my si užijeme ještě 
spoustu představení. Na to se těší všichni ochotníci, a proto 
jsme spolek zakládali.

Děkuji všem, kteří přišli, přispěli a vůbec se jakkoli zúčastnili. 
Představení se odehrálo i díky podpoře Obecního úřadu Žich-
línek, kterému bych chtěl touto cestou také poděkovat.

Stanislav Pekař

Jak se zpívá v jedné krásné písni „Při-
jela pouť…“, tak i k nám do vesnice 
zavítala.

V sobotu odpoledne 19. 6. se roz-
točil kolotoč, nafoukl skákací hrad 
a otevřel se stánek s cukrovou vatou 
a balónky. Pouťová hudba hrála a lidé 
se začali scházet z celé vesnice. Počasí 
nám oproti loňsku přálo. I když slu-
níčko svítilo až příliš, přesto občany 
neodradilo a přišli se pobavit. Od mys-
livny se vanula vůně pečených makrel 
a do zlatova osmažených brambo-
ráčků, pro děti byly nasmažené tolik 
oblíbené palačinky a samozřejmě 
nechyběly sladké pouťové koláčky. 
Letošní pouťové odpoledne se neslo 
v duchu jarní soutěže „Žichlínku, pojď 
se projít“. Vyhodnocení soutěže jsme 
vyhlásili právě v tento pouťový den.

Do soutěže se zapojilo celkem 30 
rodin a za to jim všem moc děkujeme. 
Pro všechny rodiny účastnící se jarní 
soutěže byla na památku připrave-
na keramická medaile se znakem 
Ochotníků, balíčky pro děti a věnec 
špekáčků k letnímu ohni. Tím to 
však nekončilo, protože nás sponzoři 
mile překvapili, tak jsme připravili 
slosování o sedm krásných cen pro 
vylosované účastníky. A ceny? Ty byly 
tematické, hlavní cenou byl stan pro 
4 osoby, mezi další výhry patřil spací 
pytel, deka, čokoládový dort, pou-
kázky do zahradnictví, poukázky na 
kapra, výtvarný materiál, propagační 
materiál a cena útěchy - velký balík to-
aletního papíru. Tímto bychom chtěli 
poděkovat všem sponzorům.

Když se odpoledne pomalu chýlilo ke 
konci, ukončilo se příjemným poseze-
ním a dokonce se zatancoval „slavný“ 
žichlínský tanec.

V neděli v 11 hodin jste měli možnost 
navštívit kostel sv. Jana Křtitele, kde 
proběhla pouťová mše. Kostel byl 
krásně nazdobený a povídání faráře 
Z. Czendlika doprovázela varhanní 
hudba se zpěvem.

Na závěr jedno malé pozvání. Tak zase 
za rok, přátelé.

Ochotníci

Dětský den

Sněhurka a   sedm 
trpaslíků trochu 
netradičně

Vítání občánků

Žichlínská pouť
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Jednání zastupitelstva obce Informujme se

A  zase ten bioodpad...

Proč nevědět, co se děje v obci? To 
nevím, ale zjistit si vše potřebné je 
snadné.

O co jde? O rozpočet obce! Obecní 
majetek, budovy, pozemky i finanční 
dotace. Co se postavilo, staví i bude 
stavět, včetně restaurování, oprav 
a demolicí.

Zápis ze zasedaní zastupitelstva obce, 
územní plán nebo rozdělení finanč-
ních dotací. Základní informace, 
úřední povinnosti, pozvánky, kontak-
ty, varování i zajímavosti. Proč se měří 
na louce, kope na poli nebo jak dlouho 
bude uzavřeno cokoliv (most, silnice, 
tělocvična nebo škola)? Samozřej-
mostí je rozsáhlá fotogalerie.

Kde a co je? Webové stránky, Face-
book, Žichlínský zpravodaj i úřední 
deska, vše dostupné, vše snadno do-
hledatelné a pokud ne, tak zavolejte, 
napište, stavte se.

 - Veškeré úřední a povinné informace 
pro občany jsou zveřejňovány na 
webových stránkách obce (www.
zichlinek.eu) v záložce Úřední des-

Vážení občané, tímto bychom na vás 
chtěli apelovat, bohužel ne popr-
vé a zřejmě ani naposledy. Třiďme 
SPRÁVNĚ bioodpad. Naše obec 
má několik sběrných kontejnerů na 
bioodpad a sběrný dvůr je otevřen 
každý týden. Přesto máme stále velký 
problém s vyhazováním věcí, které do 
zelených kontejnerů nepatří. Vybírat 
velké větve zasypané tlející trávou 
a odpadem z domácnosti je vysloveně 
„radost“. Velké větve, kořeny nebo 
rovnou celé stromky do kontejneru 
NEPATŘÍ. Buďme ohleduplní, případ-
ně slušně upozorněme i ostatní, kteří si 
nevšimnou seznamu odpadů, který je 
vyvěšen na každém z kontejnerů a bude 

přikládán i do každého následujícího 
čísla Žichlínského zpravodaje. V rámci 
obecních svazků i obce samotné se 
zvažuje zakoupení drtiče na bioodpad, 
který zvládne vše přírodní bez ohledu 
na sílu větví. Pak by tento, bohužel 
letitý, problém byl z velké části vyřešen. 
V tuto chvíli jsou však pravidla jasně 
daná, a pokud se budou i nadále poru-
šovat v tak rozsáhlé míře jako doposud, 
budeme nuceni kontejnery stáhnout na 
jedno centrální, kontrolované místo. 
A to si nikdo z nás nepřeje. Děkujeme, 
že třídíte.

Ladislav Skalický, místostarosta obce 
Žichlínek

V následujícím textu bych vás chtěla 
seznámit s nejdůležitějšími událostmi, 
které se řešily na veřejných zasedání 
zastupitelstva obce ve 2. čtvrtletí roku 
2021.

Zasedání zastupitelstva obce Žichlí-
nek dne 27. 4. 2021

 - Zastupitelstvo obce schválilo roční 
účetní závěrku příspěvkové organi-
zace Základní škola a Mateřská škola 
Žichlínek ke dni 31. 12. 2020 (pro: 8, 
proti: 0, zdrželi se: 0).

 - Zastupitelstvo obce schválilo vý-
sledek hospodaření Základní školy 
a Mateřské školy Žichlínek za rok 
2020 bez výhrad (pro: 8, proti: 0, 
zdrželi se: 0).

 - Zastupitelstvo obce vzalo na vědomí 
výsledek kontroly hospodaření pří-
spěvkové organizace Základní škola 
a Mateřská škola Žichlínek ze dne 
14. 4. 2021, kterou provedla komise 
jmenovaná místostarostou obce 
ve složení Šimon Daniel, Monika 
Šulová a Radovan Filip (pro: 8, proti: 
0, zdrželi se: 0).

 - Zastupitelstvo obce vzalo na vědomí 
výsledek kontroly finančního výboru 
o kontrole vyúčtovaných dotací za 
rok 2020 a o kontrole nových žádostí 
na rok 2021. Kontrola byla provede-
na dne 14. 4. 2021 a nebyly zjištěny 
žádné závady a nedostatky (pro: 8, 
proti: 0, zdrželi se: 0).

 - Zastupitelstvo obce schválilo vyúčto-
vání dotací poskytnutých v roce 2020 
společnosti Astur & Qanto s.r.o., 
spolku Fotbal Žichlínek, z.s., spolku 
TJ Žichlínek, z.s., spolku SH ČMS – 
Sbor dobrovolných hasičů Žichlínek 
(pro: 8, proti: 0, zdrželi se: 0).

 - Zastupitelstvo obce schválilo po-
skytnutí individuálních dotací na rok 
2021, a to následovně: spolku Fotbal 
Žichlínek, z.s. ve výši 139 990,– Kč; 
spolku TJ Žichlínek, z.s. ve výši 
59 506,– Kč; spolku SH ČMS – Sbor 
dobrovolných hasičů Žichlínek, 
ve výši 50 504,– Kč. Systém pro 
rozdělování dotací je takový, že obec 
stanoví celkovou částku, která se 
mezi sportovní celky rozdělí podle 

počtu dětských a dospělých členů 
(pro: 9, proti: 0, zdrželi se: 0).

 - Zastupitelstvo obce schválilo 
poskytnutí individuální dotace 
Římskokatolické farnosti Žichlínek 
ve výši 150 000,– Kč na restaurování 
hlavního oltáře v kostele sv. Jana 
Křtitele v Žichlínku (pro: 9, proti: 0, 
zdrželi se: 0).

 - Zastupitelstvo obce projednalo 
zprávu starosty obce o výsledku vý-
běrového řízení a pro akci „Výměna 
střešní krytiny a přestavba štítu na 
objektu ZŠ a MŠ Žichlínek“ dopo-
ručilo uzavřít smlouvu o dílo na tuto 
zakázku s vybraným dodavatelem 
KPV systém, s.r.o., Ústí nad Orlicí, 
za cenu 3 485 358,45 Kč bez DPH 
(pro: 9, proti: 0, zdrželi se: 0).

Zasedání zastupitelstva obce Žichlí-
nek dne 15. 6. 2021

 - Zastupitelstvo obce stanovilo v sou-
ladu se Zákonem o obcích kompe-
tenci starosty a místostarosty k pro-
vádění jednotlivých rozpočtových 
opatření. Zastupitelstvo si vyhrazuje 
právo na informaci o každém takto 
provedeném rozpočtovém opatření 
na nejbližším jednání zastupitelstva 
(pro: 9, proti: 0, zdrželi se: 0).

 - Zastupitelstvo obce projednalo 
návrh dohody o výběru poplatků 
za ukládání odpadů na skládku 
a rozhodlo tuto dohodu se společ-
ností EKOLA České Libchavy s.r.o. 
schválit – administrace tzv. třídící 
slevy (pro: 9, proti: 0, zdrželi se: 0).

ka i na veřejné vývěsce u obecního 
úřadu (Žichlínek 3).

 - Pozvánky, aktuality, zajímavosti 
i fotografie najdete jak na webových 
stránkách obce, tak i na Facebooku. 
Tam se objevují i informace a zajíma-
vosti z okolních obcí, z Lanškroun-
ska i z Pardubického kraje.

 - Žichlínský zpravodaj je tu pro všech-
ny, zdarma až do poštovní schránky 
a přináší nejdůležitější informace 
uplynulých 3 měsíců. Důležitá hla-
sování zastupitelstva, informace od 
činných spolků, základní informace 
o velkých i malých investicích obce, 
sem tam morální apel, ale hlavně 
kalendář akcí i rozpis svozu odpadů.

 - Vývěska u obecního úřadu obsahuje 
shodné informace jako elektronic-
ká úřední deska, a stejně tak jako 
druhá obecní vývěska vedle mostu 
u „hospody“ slouží k pozvánkám na 
aktuální kulturní a sportovní akce 
v obci i nejbližším okolí. Dlouhodo-
bě se vyvěšují základní informace 
o velkých plánovaných stavbách 
a projektech v obci.

 - Zastupitelstvo obce schválilo smlou-
vu o poskytnutí dotace z Programu 
obnovy venkova na dotaci ve výši 
110 000,– Kč od Pardubického kraje 
na opravu místních komunikací 
(pro: 9, proti: 0, zdrželi se: 0).

 - Zastupitelstvo obce schválilo po-
skytnutí individuální dotace společ-
nosti Astur & Qanto s.r.o. to ve výši 
180 000,– Kč ročně (pro: 9, proti: 0, 
zdrželi se: 0).

 - Zastupitelstvo obce schválilo proná-
jem uvolněné bytové jednotky o veli-
kosti 2 + 1 v domě čp. 3 v Žichlínku 
paní Haně Langrové (pro: 8, proti: 0, 
zdrželi se: 1).

 - Zastupitelstvo obce v souvislosti 
s připravovanou výstavbou chodní-
ků schválilo směnu pozemku p.p.č. 
268/7 o výměře 27 m2 za pozemek ve 
vlastnictví HST Žichlínek s.r.o. p.p.č. 
267/3 o výměře 28 m2 s doplacením 
rozdílu, související s připravovanou 
výstavbou chodníků v obci (pro: 9, 
proti: 0, zdrželi se: 0).

 - Zastupitelstvo obce projednalo 
žádost ZŠ a MŠ Žichlínek o udělení 
výjimky z nejnižšího počtu žáků 
v základní škole a ve třídě a tuto 
výjimku na školní rok 2021/2022 
schválilo. Předpokládané počty žáků: 
10 žáků v 1. ročníku, 14 žáků ve 2. 
a 3. ročníku, 12 žáků ve 4. ročníku 
a 9 žáků v 5. ročníku (pro: 9, proti: 0, 
zdrželi se: 0).

Zpracovala Blanka Hubálková

A co s tím? Co chcete, každopádně se 
Vám to bude určitě někdy hodit.

Ladislav Skalický, místostarosta obce 
Žichlínek

Elektronická 
úřední deska obce 
Žichlínek - Odběr 
e-mailem
Přihlášení k automatickému od-
běru informací zveřejňovaných na 
úřední desce obce Žichlínek.

www.zichlinek.eu ► Úřední 
deska ► Odběr e–mailem
www.zichlinek.eu/uredni-deska/
prihlaseni-k-odberu

Ve formuláři zadejte do přísluš-
ného políčka svoji e-mailovou 
adresu a jakmile se na úřední desce 
objeví nová informace, bude vám 
do zadaného e-mailu automaticky 
zasláno avízo.
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V minulém čísle Žichlínského zpra-
vodaje (2/2021) jsme Vás informo-
vali o průběhu příprav akce s názvem 
Rekonstrukce střechy a přestavba štítu 
Základní a mateřské školy v Žichlínku. 
V rámci akce dojde ke kompletnímu 
odstranění současné střešní krytiny 
a případné opravě poškozených trámů, 
následně bude instalována nová kryti-
ny z hliníkových šablon v barvě antra-
cit. Dále je v plánu demolice čelního 
štítu a následně jeho nová výstavba 
s navrácením k původnímu vzhledu. 
Součástí stavebních prací je také 
výměna oken na přístavbě kuchyně a jí-

delny, rekonstrukce sklepní místnosti 
a výměna několika dveří. Dnes už jsme 
bez střechy, přední štít taky brzy půjde, 
ale máme dotaci, a to se vyplatí. Takže 
už jenom krátce, a hlavně s obrazovou 
přílohou:

Projektová cena: 4 220 000 Kč s DPH,
Vysoutěžená 
cena: 4 215 000 Kč s DPH,
Získaná dotace: 3 220 000 Kč,
Akce bude ukončena nejpozději v listo-
padu 2021.

Ladislav Skalický, místostarosta obce

Mateřská škola
V mateřské škole jsme se po jarním 
lockdownu sešli 12. dubna, první tři 
týdny pouze s předškoláky a dětmi ro-
dičů pracujících v IZS. Poté byla školka 
znovu otevřena všem dětem.

Myslíme si, že program v mateřské 
škole byl dle možností vládních opatře-
ní pestrý.

Poslední dubnový den mnozí nevěděli, 
zda přišli do školky či na slet čaroděj-
nic a čarodějů. Děti přišly v kostýmu 
a dopoledne si užily při plnění čaroděj-
nických úkolů, tance, vaření lektvarů 
a i „módní“ přehlídky. První polovina 
května patřila přípravám dárků pro 
maminku. Děti vyrobily přáníčko 
a šperk, také se naučily krásnou 
básničku pro maminku. Začátkem 
června se uskutečnilo fotografování 
dětí. Dětský den jsme oslavili Cestou 
za pokladem. Děti po cestě plnily 
úkoly, které si pro ně připravil lesní 
skřítek. V cíli je čekalo chutné osvěžení 
a lanová dráha. Na výlet jsme se vydali 
do zámeckých zahrad a navštívili jsme 
minizoo v Častolovicích. Prostředí se 
dětem velice líbilo, vracely se domů 
spokojené s příjemnými zážitky.

Jedno červnové odpoledne jsme se 
rozloučili s našimi předškoláčky. Děti 
z 5. třídy a paní učitelky ze základní 
školy pro ně připravily úkoly – „Zápis 
nanečisto“. Předškoláci vše zdárně 
zvládli, a proto mohli být po vystoupení 
divadélka Jojo pasováni králem zvířat 
na školáky. Paní učitelky se s dětmi 
rozloučily blahopřáním a dárečky na 
památku na mateřskou školu. To, že 
jsou předškoláci na školu skutečně při-
praveni a také vybaveni, nám ve školce 
dokázali při Aktovkovém dni. Přinesli 
si aktovku s vybavením a zavítali do 1. 
třídy základní školy. Ve školních lavi-
cích byli šikovní jako „praví“ školáci.

Našim předškolákům přejeme hodně 
štěstí a studijních úspěchů v jejich nové 
životní etapě☺.

Všem dětem a jejich rodičům přeje-
me slunečné pohodové prázdniny se 
spoustou krásných zážitků a dobro-
družství☺.

V květnu proběhl zápis do mateřské 
školy, pro nový školní rok 2021/22 bylo 
přijato 14 dětí.

Základní škola
Po dlouhé distanční výuce jsme v pon-
dělí 12. dubna opět v lavicích mohli 
radostně přivítat zpět všechny žáky 
naší školy.

I školáci měli možnost po dobu do-
cházky do školy zažít nejen výuku, ale 
také spoustu jiných aktivit a příjem-
ných chvil. V pátek 30. dubna se škola 
proměnila v místo, kde se pořádal 
„čarodějnický rej“. Děti z 5. třídy 
připravily pálení čarodějnic. Lukáš 
Krátký se svými rodiči nachystal 
zázemí k opékání párků a vaření čaje 
v kotlíku. Moc jim touto cestou děku-
jeme. Počasí nám přálo, takže jsme si 
to náramně užili.

V měsíci dubnu proběhl zápis k zá-
kladnímu vzdělávání. Pro školní rok 
2021/2022 bylo přijato 10 dětí. Na 
naše nové prvňáčky se bude těšit Mgr. 
Lenka Knápková.

Žáci se v průběhu celého školního 
roku účastnili různých soutěží, ve 
kterých byli úspěšní. Naše škola 
vyhrála v celoroční soutěži „Sbírej 
plastová víčka“ pořádané DDM 
Damián v Lanškrouně. Dohromady 
se jim podařilo nasbírat 10330 víček. 
Děti, které přinesly nejvíce víček, se 
za odměnu zúčastnily tvořeni v DDM, 
které proběhlo 8. června v dopoled-
ních hodinách.

Nejvíce akcí přinesl žákům měsíc 
červen. Páťáci 10. června vyrazili 
vlakem na výlet do Prahy. Výlet začal 
tříhodinovou procházkou s průvod-
kyní, která nám pověděla o hlavních 
památkách Prahy. Po vycházce jsme 
se vydali do hračkářství Hamleys, kde 
děti navštívily hru virtuální reality 
Golem. Hra se dětem velmi líbila. 
Po příjemně stráveném dni v centru 
Prahy jsme se přesunuli k hlavnímu 
nádraží a vydali se domů.

V úterý 22. června žáci 1. ročníku ve 
své třídě přivítali budoucí prvňáky na 
Aktovkovém dni. Přichystali pro ně 
hodinový program. Předškoláci měli 
možnost vyzkoušet si, co je od září 
v lavicích čeká. Na oplátku předško-
láci našim školákům ukázali, jak jsou 
již do školy připraveni a vybaveni. Na 
budoucí prvňáčky se již moc těšíme.

V předposledním školním týdnu děti 
z 5. ročníku navštívily v lanškroun-
ském muzeu výstavu s názvem Muzej-

ní nej. Poté se občerstvily zmrzlinou 
a vydaly se pěšky zpět do naší školy.

V samotném závěru školního roku 
žáky 1. až 4. ročníku čekal výlet do 
DinoParku ZOO Vyškov. Prohlédli si 
zde několik desítek prehistorických 
modelů druhohorních zvířat. Projeli 
se vláčkem a v zoo si prohlédli chovy 
zvířat jak domácích, tak exotických.

Poslední školní den byl pro některé 
děti trochu smutný, loučily se s námi 

Škola

Výlet do Prahy

Čarodějnice ve třídě

Mateřská škola

a se svými kamarády. Po prázdninách 
je čeká přestup do Lanškrouna na 
2. stupeň ZŠ. Přejeme jim mnoho 
úspěchů při další cestě jejich životem 
a při studiích.

Dětem přejeme báječné prázdniny 
a Vám všem krásné, slunné a ničím 
nerušené léto.

Kolektiv ZŠ a  MŠ Žichlínek

Co se děje na škole?
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Okresní kolo hry Plamen starší katego-
rie 2020/2021
V sobotu 29. května v hasičském areálu v Mladkově 
proběhlo po roční pauze okresní kolo Plamen okresu 
Ústí nad Orlicí v kategorii starší. 

Družstva soutěžila v disciplínách štafeta dvojic, štafeta 
4x60 metrů a 2 pokusy požárního útoku. Každý tým 
měl přesný časový harmonogram prezence a ostat-
ních disciplín. Před soutěží jsme stihli jen 3 tréninky, 
a tak trochu nevěděli, jak na tom jsme. Nejprve jsme 
nastoupili na štafetu dvojic. Hlídka A sice dosáhla vý-
borného času 61,35s, ale dostala 10 trestných sekund, 
a tak se počítala hlídka B s časem 67,84s a 14. místo ve 
štafetě. Vyměnili jsme vybavení a hned se připravili na 
štafetu 4x60 m. První štafetu B jsme zaběhli v platném 
čase 48,77s. Poté nastoupila na dráhu naše hlídka A. 
Všechno probíhalo hladce, ale finišmenka nestihla 
zapojit proudničku před cílem, a tak z toho byl neplatný 
pokus, v hodnocení disciplíny to bylo 9. místo. Zbý-
vala nám poslední disciplína požární útok, kde byly 
jednotné proudnice a nástřikové terče. Připravili jsme 
si základnu a mohli jít na start. Pokus proběhl dobře, 
čas 32,98s, ale nevíme, jak se to stalo, překřížily se nám 
proudy, takže zase neplatný pokus. Na druhý pokus 
jsme vyměnili proudařky a „béčkaře“. Na savicích 
trošku déle trvalo nalévání a spojování, zato nástřik byl 
výborný. Výsledný čas 34,09s znamenal v disciplíně 
11. místo. Uklidili jsme hadice i ostatní věci a mohli jít 
na výbornou svíčkovou. Všechny disciplíny jsme stihli 
odběhat mezi přeháňkami, které se střídaly po celý den. 
Celkové výsledky jsme se dozvěděli až večer a k našemu 
milému překvapení z toho bylo celkově 10. místo z 29 
družstev, a to je naše nejlepší umístění za posledních 
10let! Pochvala všem za předvedené výkony!

Okresní kolo dorostu 2020/2021
Po roční přestávce, konkrétně 13. června 2021, byl 
hasičský areál v Mladkově opět zaplněn nejlepšími 
družstvy a jednotlivci okresu Ústí nad Orlicí. 

Přijela sem družstva dorostenců, dorostenek, smíšená 
a jednotlivci. Ačkoli tréninky mohly začít až v květnu, 
měli jednotlivci všechny disciplíny – 100 m překážek, 
dvojboj a testy. Přestože bylo chladněji než v předcho-
zích dnech, soutěž provázelo příjemné počasí. Náš sbor 
zastupovali 3 chlapci v kategorii střední dorostenci, 
Jan Motl, Jan Indra a Jan Skalický, a 4 dívky v kategorii 
mladší dorostenky, Tereza Knápková, Pavla Dušková, 
Kateřina Kovářová a Kateřina Štelcíková. První disci-
plínou byl běh na 100 m překážek - překonání překážky, 
uchopení hadic, přeběhnutí přes kladinu, zapojování 
hadic, spojky na rozdělovač a nakonec proudnice. 
Bohužel hned při tréninku na 100 m překážek nás po-
tkala nepříjemná situace, kdy Káťa Štelcíková zakopla 

o překážku a nemohla dále pokračovat 
v bězích na 100 m a dvojboji. Napsala 
si jen testy a musela předčasně odjet. 
Startovní pole na 100 m překážek mělo 
téměř 150 soutěžících, kteří běhali ve 3 
drahách. Každý měl právo na 2 pokusy, 
z nichž se do celkového pořadí počítal 
ten lepší. Byly to první závody na 100 
m od září, kromě Páji to pro naše dívky 
byly vůbec první závody na 100 m, 
takže byla trošku znát nezkušenost. 
I tak se ale našim dařilo dobře. Honzí-
ci, Indra a Skalický, i Pája Dušková si 
dokonce zaběhli osobní rekordy! Na 1. 
místě se však umístil Jan Motl časem 
19,17s! Pája skončila na 3. místě časem 
22,52s. Po odběhnutí druhého pokusu 
si všichni postupně chodili napsat test 
požární ochrany, který k naší radosti 
nakonec napsali bez chyby! Jakmile 
se připravily dráhy pro dvojboj, začaly 
tréninky a potom samotná disciplína. 
Dvojboj měří také 100 m a závodníci 
musí proskočit oknem, poté v plném 
běhu přenést a postavit na desku hasicí 
přístroj, který nesmí spadnout, to vše 
samozřejmě co nejrychleji. Bariéru 
2x2 m s oknem moc sborů v okrese 
nemá, ale my naštěstí ano a tomu 
odpovídaly i naše časy. Stupně vítězů ve 
dvojboji mezi mladšími dorostenkami 
byly kompletně v naší režii - 1. místo 
Tereza Knápková (19,86s), 2. Kateřina 
Kovářová (21,24s), 3.  Pavla Dušková 
(21,60s). Jan Motl předvedl spolu se 
závodníkem v sousední dráze dech 
beroucí rozběh, kdy běželi bok po boku 
současně až do cíle. Rozdíl mezi nimi 
byly 2 setiny! Nádhera! Jeňa byl na 1. 
místě (čas 17,46s). Pak už jsme jen 
netrpělivě čekali na celkové výsledky, 
do kterých se počítal i podzimní Závod 
požárnické všestrannosti. Ty nám 
vyrazily dech. První místo Jana Motla 
mezi středními dorostenci až tak velké 
překvapení nebylo, ale že v kategorii 
mladší dorostenky se umístila na 3. 
pozici Pavla Dušková a na 1. místě 
Tereza Knápková, to už byl pořádný 
šok. Ale příjemný a zasloužený. Pro 
nás to byla krásná odměna za tréninky 
i v nevlídném počasí. Na zpáteční cestě 
jsme se zastavili na výbornou zmrzlinu 
v Jablonném!

Liga mladých hasičů 
v  běhu na 60 m překážek 
2020/2021
Netradičně v pátek odpoledne 18. červ-
na připravil SDH Choceň poslední kolo 

Ligy MH okresu Ústí nad Orlicí v krás-
ném areálu vedle hasičské stanice, 
kousek od centra města. Tuto disciplínu 
jsme na jaře neměli čas trénovat, hlad 
po soutěžích nás však motivoval sem 
přijet. A rozhodně to nebylo na škodu, 
o čemž nás přesvědčily naše výkony. 
Celkem na soutěž přijelo 95 dětí, my 
jsme dorazili s osmi, z toho 3 mladší a 5 
starších dívek. Bylo sice velké vedro, ale 
dráhy se nacházely ve stínu vysokých 
stromů, takže se běhalo dobře. Každý 
měl 2 pokusy, do pořadí se počítal ten 
lepší. Nejpočetnější kategorií byly 
jako vždy starší děvčata, tentokrát 
jich bylo 37. Všechny naše závodnice 
si zaběhly osobní rekordy. Poprvé se 
naše reprezentantka dostala do Top 
10, a zrovna ta naše nejmenší - Kamila 
Pavléková, 10. místo za čas 14,32s, 
další se poskládaly na 12., 14., 16. a 21. 
místě. V mladších byla hodně znát 
absence v tréninku, Viktorka Břízová se 
umístila na 10. pozici, Viny Dušek byl 
sice v mladších chlapcích na 11. místě, 
ale v celkovém hodnocení se jako jediný 
z našeho sboru dostal do Top 10 – na 
8. místo! Odměnou za předvedené 
výkony byla hned po soutěži již tradičně 
zmrzlina!

Krajské kolo dorostu 
v  Pardubicích 
Ve sportovním areálu SPŠCH v Par-
dubicích se 20. června konalo letošní 
krajské kolo dorostu jednotlivců 
Pardubického kraje. Účast vzhledem 
k současné situaci nebyla podmíněna 
postupovým klíčem (jako tomu vždy 
bylo v minulých letech), ale mohlo 
přijet víc soutěžících. Ústí nad Orlicí 
patří v počtu dorostu mezi nejpočetněj-
ší okresy v celé ČR, a to sbory z našeho 
okresu velmi využily. Zvýšila se tím 
také konkurence na soutěži. Již před 8. 
hodinou jsme dorazili na stadion, ale 
pak jsme dlouho čekali, protože nastaly 
problémy s registracemi. Po vyřešení 
situace se rozběhly ve 4 drahách pokusy 
na 100 metrů, ale již po prvním běhu 
nešla časomíra, takže opět přestávka. 
Naštěstí pak už další zádrhel nenastal. 
Své umění tak mohli ukázat i naši 
zástupci – Jan Indra, Jan Motl a Jan 
Skalický ve středních dorostencích (cel-
kem 21 soutěžících) a Pavla Dušková, 
Tereza Knápková a Kateřina Štelcíková 
v mladších dorostenkách (celkem 12). 
Někdo se přiblížil k osobnímu rekordu, 
někdo jej i překonal. Nejlepšího umístě-

ní na 100 m dosáhla Tereza Knápková 
– 2. místo, čas 20,55s, a Jan Motl – 2. 
místo, čas 18,40s. Bohužel oba udělali 
jednu chybu v testu (25 otázek z pre-
vence, zdravovědy, historie), a to je 
stálo umístění mezi 3 nejlepšími, kon-
krétně Terezu pak i vítězství a možný 
postup na Mistrovství ČR. Nejlepšího 
celkového umístění tak dosáhla Pavla 
Dušková (neudělala chybu v testu) – 3. 
místo! Tereza byla na 4. místě. Ostatní 
naši chlapci chybu v testu neudělali, 
a proto byl v součtu za umístění v disci-
plínách z našich nejlepší Jan Skalický 
na 11. místě. Kromě Jana Motla to 
pro naše zástupce byla cenná zkuše-
nost – rychlá tartanová dráha a větší 
konkurence. Věříme, že se to projeví na 
soutěžích v další sezóně. Na zpáteční 
cestě jsme se opět zastavili na zmrzlině!

Okresní kolo Plamen mladší 
kategorie 2020/2021
V pátek 25. června opět ožil hasičský 
areál v Mladkově mladými hasiči 
kategorie mladší (děti od 5 do 11 let) 
z celého okresu Ústí nad Orlicí. Při-
jelo 29 družstev, mezi nimi i družstvo 
SDH Žichlínek. Těsně před soutěží 
jsme z důvodu absencí museli změnit 
sestavy na disciplínách. Začínali jsme 
1 hlídkou na štafetě dvojic. Nejdřív 
běží kolem mety velitel, pak vybíhá 
první dvojice, rozhodí a zapojí hadici 
a proudnici na hydrantový nástavec. 
Poté vybíhá druhá dvojice a ta vše zase 
odpojí a smotá. Je to disciplína náročná 
na přesné dodržování pravidel. Naše 
hlídka měla malý zádrhel v rozpojování 
a obdržela 10 trestných sekund, čas 
104,50s nás odsunul až na 20. místo. 
Ve štafetě 4x60 m (přeběhnutí přes 
kladinu, přeskok břevna, přenesení 
hasicího přístroje a poslední člen za-
pojuje hadice, proudnici a rozdělovač) 
jsme zaběhli vše podle pravidel a časem 
65,87s jsme získali 13. místo. Poslední 
byla královská disciplína požární útok, 
první pokus se nám vůbec nepovedl, 
zato ve druhém, který následoval, jsme 
předvedli výborný výkon, čas 26,67s 
znamenal skvělé 5. místo. V celkovém 
součtu jsme se dostali na solidní 14. 
místo. I když jsme museli improvizovat, 
nakonec jsme byli s výkony spokojeni. 
Tím jsme skončili jarní soutěžní cyklus. 
Po prázdninové přestávce se opět těší-
me na soutěže. 

Vedoucí mládeže SDH Žichlínek Jiří Mutl 

Mladí hasiči
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Rok 2021 nezačal společensky a zdra-
votně vůbec dobře, ale na druhou 
stranu se to v dobrém slova smyslu 
projevilo na počtu zásahů naší jednot-
ky. Za celé pololetí jsme měli pouze 5 
zásahů a z toho jen druhý na žádost 
Operačního střediska v Pardubicích. 
Prvně se jednalo o technickou pomoc 
při uvíznutí automobilového jeřábu 
na krajnici v naší obci. V druhém se 
jednalo o požár trávy podél trati od 
nádraží po Krasíkov. Zbylé 3 výjezdy 
byly na proplach ucpaných propustků 
v katastru obce.

Společně s obcí jsme dosáhli na mo-
dernizaci prostorů hasičárny. Na tuto 
akci byly použity finance z EU ve výši 
bezmála 750 000 Kč, obec Žichlínek 
přispěla cca 300 000 Kč. Zhotovena 
byla firmou KOZEL STAVBY, Mist-
rovice.

Co to pro nás, hasiče, obnášelo? 
Začátkem března kompletně vyklidit 
vnitřní prostory garáží a přemístit se 
do náhradních prostor s dodržením 
akceschopnosti výjezdu do 10 minut 
od ohlášení. Celkový azyl nám poskytla 
obec v prostorách bývalé truhlárny. 
Drobné vybavení a zásahovou výstroj 
jsme měli uloženou v bývalých kan-
celářích a technika byla zaparkována 
v garážích u řeky. Po pravdě, v garážích 
je trochu mylný pojem, protože část 
jednoho z vozidel stále „vyčuhovala“.

A co se vlastně v hasičárně dělalo 
a co se změnilo? Byly vybourány 
staré betonové podlahy, provedeno 
podřezání všech zdí s instalací nové 
hydroizolace. Opravena střecha věže, 
vylit drátkobeton s podkladní vrstvou 
armovaného betonu o celkové výšce 
cca 30 cm. Osekány zvlhlé části zdí 
a nově omítnuty sanačními omítka-
mi, nalepen obkladový sokl po celém 
obvodu zdí a vyměněno okno směrem 
k zahrádkám.

Z vybavení se pořídila sušicí skříň 
na zásahové oděvy a obuv, stabilní 
kompresor pro CAS 30 k rychlému 
výjezdu. Nové zařízení pro sušení 
hadic a protipádový systém při výstu-
pu po žebříku uvnitř věže. Poslední 
novinkou je nerezový dřez v umývárně 
pro očistu výstroje po zásahu místo 
keramické výlevky, která nebyla vůbec 
vhodným zařízením.

Celá akce trvala cca 2 měsíce, a my 
se tak mohli v půli května vrátit zpět 
do naší hasičárny. Tato akce by určitě 
stála za více informování již v jarním 
čísle zpravodaje a na sociálních sítích, 
ale z důvodu malého zabezpečení 
techniky proti krádeži (fotopast) to 
sdělujeme až teď.

Za JSDH Žichlínek „Bobeš“ Josef Kuře ml.

Výjezdová jednotka v  roce 2021 Fotbalisti Starší žákyně na Mistrovství České republiky

Nohejbalový 
srandamač

Je konec června a nám skončila fotba-
lová sezóna 2020/2021, kterou naše 
oddíly opět kvůli COVIDU nedohrály.

Vše začalo velmi nadějně, zápasů spous-
ta, fanoušků plné ochozy, zkrátka fotba-
lová paráda, ale jen do 10. října. V tento 
den vzhledem k pandemické situaci vy-
dala Fotbalová asociace (FAČR) STOP 
zápasům i tréninkům, a to do odvolání. 
Příprava na jarní část soutěže probíhala 
ve dvojicích a individuálně, což bylo 
opravdu náročné a velmi nezáživné. 
Přesto jsme všichni doufali, že začátkem 
března vlítneme do bojů o co nejlepší 
umístění v soutěžích a sezonu dohraje-
me. To se nakonec nekonalo a jarní část 
byla stejně jako vloni zrušena, tím došlo 
k anulovaní celého ročníku. Muži „A“ se 
díky tomu udrželi v I.B třídě v Pardubic-
kém kraji. Starší žáci měli našlápnuto 
v okresním přeboru na titul, ale stejně 
jako minulou sezonu přišli o možnost 
získat diplom přeborníka okresu. 
Trénování nám bylo umožněno v květnu 
a pak i přátelská (tréninková) utkání, 
s výsledky se můžete seznámit na www.
fotbal-zichlinek.cz

Od května máme na hřišti, díky dotaci 
od pivovaru Gambrinus, novou mon-
tovanou tribunu pro 40 diváků. Velké 
díky patří Otakaru Čížkovi ml. za její 
smontování a veškerou komunikaci 
s polským výrobcem těchto tribun.

Další novinkou je spojení družstva 
Mužů „B“ Fotbal Žichlínek s oddílem 
Luková v OP III. třídy Ústí nad Orlicí 
z důvodu nedostatku hráčů. Domácí 
zápasy se budou hrát na hřišti v Lukové 
pod naší hlavičkou.

Do soutěží v nové sezoně jsme přihlásili 
Bambini (5-6 let) - trenér Pekař Stani-
slav, Mladší přípravku (7-8 let) - trenér 
Bambušek Pavel, Mladší žáky (9-12 
let) - trenér Šembera Miroslav, Starší 
žáky (13-15 let) - trenér Filip František 
a Kollert Čestmír, Muži „B“ - trenér 
Schembera Milan a Muži „A“ - trenér 
Kačer Jan a asistent Falta Jakub.

Snad už vše půjde správným směrem 
a budeme se moci setkávat bezpečně 
a bez zábran.

Sportu zdar!

Váš Fanda Filip za Fotbal Žichlínek

Starší žákyně měly skvěle rozjetou 
podzimní část sezony. Kvalifikovaly se 
do první republikové osmičky Českého 
poháru, vyhrály kvalifikaci krajského 
přeboru žákyň a vedly po dvou kolech 
krajský přebor kadetek Olomouckého 
kraje. Pak ale začala covid sezóna. 
„Scházeli“ jsme se online jednou až 
dvakrát týdně a každá měla individu-
ální plán. Až koncem dubna, opravdu 
téměř po půl roce, jsme mohly opět 
začít trénovat, v přírodě, na atletickém 
stadionu a začátkem května už na 
kurtech. Aktivní Český volejbalový svaz 
hned vypsal tři turnaje a kvalifikaci na 
Mistrovství České republiky starších 
žákyň pro ročník 2006 a mladší. Tuhle 
výzvu jsme vzaly vážně a intenzivně se 
začaly připravovat. Na všech turnajích 
dívky nenašly přemožitele a stejně tak 
se jim skvěle vydařila kvalifikace, kde 
v tiebreaku proti týmu Svitav vybojo-
valy postup na Mistrovství ČR. V rámci 
přípravy ještě stihly vyhrát turnaj v Par-
dubicích.

Vítězové kvalifikace si na Mistrovství 
ČR mohly zapůjčit hráčky i jiných týmů 
v kraji. Toho jsme využily, protože 
v našem týmu je děvčat pouze sedm. 
Doplnily nás dvě hráčky z České Třebo-
vé (Hana Kovářová, Barbora Šinde-
lářová) a jedna z Lanškrouna (Viola 
Chládková).

27. 6. přišel den „D“ - MČR Napajedla. 
Hráčky už od pátečního tréninku byly 
nervózní. Nervozita je přemohla i na 
začátku prvního setu v prvním utkání 
ve skupině proti Frýdku Místku. Na-
štěstí byl soupeř taky svázán nervozi-
tou a těsně jsme set vyhrály. V druhém 

setu se už rozjely a utkání vyhrály 2:0. 
Skvěle pokračovaly i proti výběru Zlína 
- 2:0. První větší odpor přišel v po-
sledním utkání skupiny proti výběru 
Hradeckého kraje, kde se bojovalo 
o vítězství až do tiebreaku. Žichlínek 
vyhrává skupinu a jde do semifinále 
proti domácímu týmu! Bylo jasné, 
že tohle utkání bude nesmírně těžké. 
Bojovalo se o každý balón, oba týmy 
hrály výborně a rozhodovaly opravdu 
detaily, včetně férovosti rozhodčího. 
Dívky prohrály ve dvou setech nej-
těsnějším rozdílem, dvakrát 23:25. 
Bohužel slzy štěstí nepadaly, ale bylo 
důležité zmobilizovat poslední morální 
síly a zabojovat o bronz. A podařilo se! 
25:22, 26:24 opět proti Frýdku Místku. 
Byl to opravdu skvělý závěr krátké, ale 
intenzivní sezóny. Děvčata odehrála za 
podzim a jaro cca 35 utkání a prohrála 

V sobotu 26. 6. 2021 se na antukovém 
hřišti za školou uskutečnil již 11. 
ročník „Žichlínského srandamače 
v nohejbalu dvojic“. Zúčastnilo se 
ho 22 příznivců (11 dvojic) nohej-
balu a dobré nálady. Na první příčce 
se umístil Lukáš Javorek a Tadeáš 
Zemach, druzí skončili Aleš Antes 
s Radkem Výmolou a třetí Jakub Falta 
s Jakubem Krejčíříkem.

Sešlo se spoustu lidí, kteří zavítali ať 
už za sportovními zážitky, anebo jen 
na výborný guláš či makrelu.

Všem zúčastněným pořadatelé děkují 
za účast a těší se na další ročník.

Za kolektiv pořadatelů Jaromír Motl ml.

Vilč, Janečková, Fulíková, Krejčí, Vilčová, Chládková, Šindelářová, Kovářová, Šuláková, Horáko-
vá, Knápková, Marková

Hledáme trenéry pro nové volejbalové naděje

Je opravdu skvělé vidět, že rodiče a  děti mají zájem sportovat 

a  na kurtech se plní hřiště. Bohužel nestačí kapacita trenér-

ská. Kdo má chuť věnovat se dětem, i  třeba hodinu týdně, 

přijďte do našeho oddílu! Bez Vás v  Žichlínku sport skončí. 

Děkujeme.

pouze v kvalifikaci Českého poháru 
s KP Brno a v semifinále MČR s týmem 
Napajedla. Je to mimořádné. Děvčata 
děkujeme!

Děkujeme také za podporu rodičů.

Za tým trenérů Iveta Marková, Ladislav Vilč



Pořádá Myslivecký spolek Žichlínek.

Dne: 7. 8. 2021 od 7.00 (losování míst v 6.30)
Místo: rybník Kozák

Hlavní cena: divoké prase

Občerstvení zajištěno!
Závod je omezen na 30 závodníků.

Startovné: 300 Kč/závodník
Přihlášky do 2. 8. 2021

Informace na tel.: 602 438 143
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SVOZ ODPADŮ V   ROCE 2021

Měsíc
Směsné odpady popelnice Svoz plastu popelnice Svoz papíru popelnice

úterý (v  sudém týdnu) úterý (v  lichém týdnu) pondělí (v  lichém týdnu)

Leden 12 26  5   4   

Únor 9 23  2   1   

Březen 9 23  2 30  1 29  

Duben 6 20  27   26   

Květen 4 18  25   24   

Červen 1 15 29 22   21   

Červenec 13 27  20   19   

Srpen 10 24  17   16   

Září 7 21  14   13   

Říjen 5 19  12   11   

Listopad 2 16 30 9   8   

Prosinec 14 28  7   6   

SKLO: 3.  únor; 5.  květen; 4.  srpen; 3.  listopad

KOV: 5.  leden; 9.  březen; 11.  květen; 13.  červenec; 14.  září; 16.  listopad

Jubilanti 80 a   více let ve 2. čtvrtletí roku 2021

Srdečně blahopřejeme a do dalších let přejeme hodně zdraví 
a pohody!

Jubilanti

Rybářské závodyKalendář akcí
Přinášíme přehled chystaných akcí, které se budou 
konat, pokud to epidemiologická situace dovolí:

07. 08. 2021 Rybářské závody

20. 08. 2021 Letní kino

05. 09. 2021 Žichlínský škerpál

03. 10. 2021 Drakiáda

Jiřina Kyselová, 80 let
Anežka Řeháková, 85 let
František Vaníček, 82 let
Otakar Čížek, 90 let
Marie Slavíková, 96 let

Emilie Skalická, 97 let
Zdeněk Hejl, 86 let
Božena Burešová, 93 let
 Josef Syrový, 81 let
Otakar Černohous, 86 let.


